
Zápis z jednání rady  

Spolku rodičů školy při ZŠ a MŠ Stonařov 

 

Ze dne 1. 10. 2024 od 16:30 hod. 

 

Program: 
  

• Informace o škole. 

• Odsouhlasení hospodaření spolku za uplynulý školní rok 2023/2024. 

• Schválení členského příspěvku spolku na školní rok 2024/2025. 

• Diskuse. 

 
Přítomni: viz prezenční listina, Marcela Zvěřinová - omluvena. 

 

Zasedání rady spolku zahájila členka výboru, která nejprve představila nového zástupce první třídy 
– paní Magdu Vodičkovou, poté předala slovo panu řediteli, který ve zkratce pohovořil o současném 
dění školy. Ve svém projevu mj. zmínil: změnu časové souslednosti třídních schůzek, zapojení se 
do akcí Halloween, rozsvícení vánočního stromu, předvánoční kino a další, dále pan ředitel 
komentoval používání mobilů ve škole (zatím nezakázáno, ale snaha je omezit), jmenoval projekty 
třídní, školní, pro rodiče s dětmi i evropské, pokračování tradičních školních akcí jako doposud. 
Rovněž bylo apelováno na důsledné používání a pravidelné náhledy do elektronické žákovské 
knížky. 
 
K nahlédnutí byla též výroční zpráva školy. Většinu zmíněných informací naleznete podrobněji 
v informačním zpravodaji ZŠ Stonařov. 

Hospodaření SRŠ v uplynulém školním roce skončilo se zůstatkem 38 083 Kč. Kromě příspěvků, 

které se využívají k financování školních a mimoškolních akcí pro žáky (odměny, cestovné, 

vstupenky na představení apod.), dostal spolek dar od městyse na pohybovou činnost mládeže. 

Tento dar bude profinancován na pohybovou aktivitu - parkour, který se uskuteční v listopadu 

v Jihlavě ve SpaceTown aréně. 

Výbor navrhl letošní příspěvek ve výši 400 Kč na každé dítě, o čemž bylo následně hlasováno.  

Rada spolku se sešla v počtu 9 a výsledek hlasování dopadl takto: 

Hlasy pro: 100 %  Hlasy proti: 0   Zdrželi se hlasování: 0 

 

Z hlasování vyplynulo, že příspěvek do fondu SRŠ bude pro školní rok 2024/25 ve výši 400 

Kč na dítě.  

Bankovní účet spolku byl v říjnu 2023 zrušen u ČSOB a nově založen u FIO banky. Důvodem byly 

nové měsíční poplatky, které zavedla ČSOB. U FIO banky je bankovní účet transparentní a je veden 

bez poplatků. 

 

Témata z diskuse 

 

Online platby – Opět se diskutovala možnost a proveditelnost online plateb od rodičů. Vzhledem 

k nastavenému funkčnímu systému zatím není jisté, zda by to přineslo učitelům ulehčení. Budeme 

sbírat informace z jiných škol a hledat varianty, kterých by bylo možno využít a byly přínosné pro 

školní platební logistiku. Dle stanoviska vedení školy je momentálně snazší zůstat u současného 



stavu s využitím hotovostních plateb, a to zejména z důvodu, že ekonomka školy pracuje externě 

na zkrácený  úvazek.     

 

Zájezd do Anglie – V letošním školním roce se uskuteční výlet do Londýna. Zájezd byl nabídnut 

žákům 7. – 9. ročníku a je o něj zájem. 

Rekonstrukce tříd – V uplynulém školním roce byla pozastavena z důvodů výstavby nové školní 

jídelny. 

Změna otevření šaten – dětem je nyní umožněn vstup do šaten ihned po příchodu do školy. 

Opatření by mělo vést k nižšímu hromadění dětí v příchozí hale. 

Atletika – Byl vznesen dotaz ohledně školního sportování a možnosti rozšíření prostor pro atletiku. 

V této souvislosti proběhla informace, že městys má připraven projekt na vybudování doskočiště 

v místním sportovním areálu. Více také chceme spolupracovat s okolními školami na sportovních 

olympiádách.  

 

Ve Stonařově dne 1. 10. 2024    

 

Zápis zpracovala:  

 

Marie Zvěřinová 
členka výboru SRŠ 


